
 

Dato: 22. november 2021 

Referat FAU-møte ved Søre Ål skole, Lillehammer 

Dagsorden:  

1. Godkjenning av innkalling og dagsorden 

a. Innkalling godkjent 

2. Godkjenning av referat fra forrige møte, 18. oktober 2021 

a. Referat godkjent 

3. Oppdatering fra komiteene 

a. Styret  

i. Intet å melde 

b. Økonomi og dugnad  

i. Lysfest 14. desember. Lystogene starter rundt i grendene og FAU sLller på 
oppstartsstedene 

c. Trafikksikkerhetsutvalget (TSU)) 

i. Intet å melde 

d. Kommunalt foreldreutvalg (KFU)   

i. KFU har haT oppstartsmøte og konsLtuert seg med valg av leder. 
Skolekontoret har spilt inn at Hammartun har laget en veileder for Samarbeid 

Møtet 
innkalt av Hanne Røislien Referent ChrisLan Brekke

Møtedato 22. november 2021 Møtestart 18:00-20.00

Møtested Landskapet Søre Ål skole Møteleder Hanne Røislien

Deltakere 

Forfall

Sverre Lie, Therese Hagen, Therese Hagen, Tamara Fawzi PeTersson, Eline Vold-
Engsli, Hanne Røislien, ChrisLan Fæste, Maria Vork, ChrisLan Raae Brekke, Gina 
Nilstad, Kaija Skaare Lier, AneTe Garderstuen, Fred BoTen 

Frøydis Nermoen, Irene Skauen Sandodden, Hilde Hoven



hjem/skole og sLller spørsmål om deTe er en modell som kan være felles for 
hele Lillehammer. 

1. Denne veilederen ligger ved møtereferatet og vil bli taT opp igjen 
som tema neste FAU-møte. 

e. Kommunikasjonsutvalg  

i. Intet å melde 

f. «Ny skole»-komite  

i. Komiteen har jobbet videre med den utsendte spørreundersøkelsen. 
Hovedfunnet er at det fysiske skolemiljøet ikke er godt nok. Svarprosenten er 
liT lav, men Ll gjengjeld er det mange som har skrevet fyldige kommentarer. 

ii. Rektor Lpser om at også data fra elevundersøkelsen (trinn 5,6,7) kan 
benyTes som grunnlag –alle tre trinnene vil ha gjennomført undersøkelsen 
ila kort Ld. 

4. Årsberetningen 

a. DeTe agendapunktet utseTes pga forfall. Gjennomgås 10. januar 

5. Skole-hjem samarbeid: Hvordan bør dialogen foregå? 

a. DeTe punktet vil bli taT opp igjen på FAU-møtet 10. januar. Men rektor redegjorde 
liT for hvordan skolen jobber i dag. Skolen har i år inne en veileder fra Høyskolen som 
blant annet hjelper Ll med å systemaLsere arbeidet. Denne veilederen vil bli invitert 
Ll neste FAU-møte. 

b. Skolen har så langt i år haT fokus på kommunikasjon, relasjon, vennskap og et trygt 
sosialt miljø. Et eksempel på hvordan skolen jobber konkret med deTe er at de har 
innført noe de kaller for madagsLps. Her har de ujordret elevene på hvordan de kan 
være en god venn i et friminuT. Tanken er at deTe skal være en posiLv vinkling for å 
styrke skolemiljøet. Fokus nå i første omgang vært på friminuT, skoleveien, 
språkbruk, hvordan jobbe sammen. Neste fokusområde er skole/hjem-samarbeid. 
Arbeidet dokumenteres i skjema i hvert enkelt klasseteam (lærere).  

6. Intern kommunikasjon i FAU 

a. Plakormer m.v. 

i. FAU konkluderte med at vi skal bruke facebook-gruppen for interne 
diskusjoner 

ii. Mens Møteinnkallinger/referater og større dokumenter sendes på mail. 

b. En diskusjon om hvilke saker FAU skal jobbe med var oppe. DeTe tas opp igjen ifm 
gjennomgangen av veilederen beskrevet i punkt 3.D 

7. Ny skolerute for 2022/23 

8. Rektor informerer 



a. Nasjonale prøver: Rektor går kort igjennom resultatene. Det skolen ser på er utvikling 
over Ld. Resultatene for alle skoler ligger her 

i. Norsk: Veldig gode resultater og for første gang er det ingen i 5. klasse som er 
på det laveste mestringsnivået! Skolen har jobbet langsikLg med lese og 
skriveplan i Norsk.  

ii. MaTe: God utvikling også i år hvor antall elever på laveste mestringsnivå 
sunket og på høyeste nivå økt. Ønske om å lage en felles plan for alle skolene 
i kommunen. Hør er tanken å få med maTemaLkksenteret for å utarbeide 
deTe. 

iii. Engelsk: Flat utvikling fra i mor. Fremdeles liT for høy andel av mestringsnivå 
1. Søre Ål skal samarbeide med Jørstadmoen for å lage en lese og skriveplan i 
engelsk. 

9. FastseTelse av dato for neste møte 

a. Neste møte avholdes 10. Januar 

10. Annet 

a. Det har kommet inn spørsmål om enkelt vedlikehold av det som finnes av uteutstyr. 
Rektor sier at vaktmester har det som oppgave, men det er kun de enkle Lngene som 
blir gjort. Sakene meldes Ll lærer og det er også mulig å spille det inn igjennom 
elevrådet. 

b. JubileumsforesLlling blir 16. februar og det har kommet forespørsel om filming. 
Skolen vil ikke ta noe iniLaLv Ll at foresLllingen skal blir filmet. 

c. Rektor spør om ordningen med julegrøt kan endres i år. Det ble besluTet at en av de 
siste ukene før jul blir en havregrøtservering byTet Ll servering av risengrynsgrøt. 

11. Justert forslag Ll møteplan for skoleåret 2021/22: 10. januar, 21. februar, 28. mars, 2. mai, 13. 
juni. KlokkesleT: 18:00-20:00. Personalrommet ved Søre Ål skole. 

https://www.udir.no/eksamen-og-prover/prover/nasjonale-prover/finn-analyser-og-bruk-resultatene-fra-nasjonale-prover/

